
Kontrollutvalgets beretning for sesongen 2024 - Bærum Seilforening. 
I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir Kontrollutvalget i Bærum Seilforening sin beretning. 

Beretning 
Kontrollutvalget har hatt god kontakt med styreleder samt dalglig leder gjennom perioden. Styret har 
avholdt sine styremøter gjennom året og kontrollutvalget har hatt tilgang til sakene via Orgbrain. 
Medlemmene av kontrollutvalget har hatt jevnlig dialog og har gjennomgått årsregnskapet for 2024 
forelagt oss i begynnelsen av Februar. Revisors beretning er ikke forelagt KU i skrivende stund så vår 
beretning er gitt med visse forbehold. Kontrollutvalget har og blitt forelagt forslag til saker for årets 
generalforsamling herunder forslag til endring av lover, fremlagt innen fristen på to uker før årsmøtet. Vi 
har og vært i dialog med valgkomiteen da styrets forslag til lovendring har å gjøre med sammensenting av 
styret samt KU. 

De utfordringene som ble belyst i fjorårets rapport vedrørende vanskelighetene med å holde et oppdatert 
regnskap synes å være løst til det fulle. Med ansettelse av en daglig leder synes det klart at styret nå har 
fått et styringsgrunnlag samt fått overskudd til å ta tak i en del sporstlige og organisatorinske ting.  

Videre ble det i fjor påpekt behov for å stramme inn på fullmakter til å gjøre innkjøp på foreningens vegne. 
Dette synes å ha blitt fulgt opp. 

Årsregnskapet presenteres med et lite overskudd, noe som er bedre enn i 2024. Dette på tross av at 
inntektene fra sommerleiren ble drastisk redusert i forhold til 2023.  

Noen takeaways etter gjennomgang av styreprotokoller. Orgbrain synes å være et greit verktøy for 
administrasjon av styrearbeid. De fleste, men ikke alle styremøter hadde referat. Mot slutten av perioden 
ble det brukt transkripsjon, noe som er bedre enn ingen referat, men styret oppfordres å referatføre 
vedtak.  Det synes å være noen uklarheter rundt hva Skagenkomiteen har rett på av kompensasjon fra BS. 
Daglig leders stillingsbrøk ble økt en del gjennom året og det argumenteres med at det betaler seg da daglig 
leder genererer mer inntekter enn de ekstra kostnadene. 

Andre takeaways: Styret rapporterer om lav deltagelse på dugnader. Dette vil legge press på utgiftssiden da 
flere tjenester må kjøpes inn. 

I starten av 2024 ansatte styret en daglig leder av klubben. Styret ønsket med dette å profesjonalisere 
driften med en som kunne påta seg flere av de store og viktige administrative oppgavene, samt styrke 
aktiviteten, inntekter og tilskudd til foreningen. Ny daglig leder kom inn med både økonomisk kompetanse 
og kunnskap om bruk av Trippeltex, samt har en brennende interesse for drift og utvikling av idrettslag og 
hadde gode resultater å vise til. I tillegg er han aktiv Finnjolleseiler. Trenerkoordinator- rollen ble også 
besatt og her skal man sikre bedre opplæring av trenere for blant annet å få færre kostnader knyttet til drift 
av ribber og vedlikehold. Ny trenerkoordinator og ny daglig leder har jobbet tett sammen i 2024 noe som 
synes å ha bedret driften og lønnsomheten av seilforeningen i tett samarbeid med styret. 

Konklusjon 

Kontrollutvalget opplever at driften av Bærum Seilforening er i henhold til gjeldende regelverk og vedtak.  

Kontrollutvalget opplever at ansettelse av daglig leder samt en svært erfaren trenerkoordinator har 

signifikant bedret driften samt gitt styret mulighet til å ha «øynene ut av båten».   

Kontrollutvalget er i skrivende stund ikke blitt forelagt revisors beretning og må ta noen forbehold 

vedrørende regnskapet. 

Gitt at ikke revisors beretning skulle stille spørsmålstegn ved årsregnskapet så anbefaler kontrollutvalget at 

styrets beretning og idrettslagets årsregnskap for 2024 godkjennes av årsmøtet. 



----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Kontrollutvalgets oppgaver og mandat; jfr. Bærum Seilforenings lover § 21  

Kontrollutvalget skal påse at organisasjonsleddets virksomhet drives i samsvar med organisasjonsleddets og 
overordnet organisasjonsledds regelverk og vedtak.  Kontrollutvalget har et særlig søkelys på forsvarlig 
forvaltning og økonomistyring, samt at midler benyttes i samsvar med lover, vedtak, bevilgninger og 
økonomiske rammer.   

Kontrollutvalget skal forelegges alle forslag til vedtak som skal behandles på årsmøte, og gi en uttalelse til 
de saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde.  

Kontrollutvalget skal føre protokoll over sine møter og gi en beretning til årsmøte. 

Kontrollutvalget skal få oversendt alle relevante dokumenter, herunder; innkallinger og saksdokumenter til 
styremøter, protokoller fra styremøter, tilgang til styrets filområde. Kontrollutvalget skal også ha tilgang til 
alle opplysninger, redegjørelser og dokumenter som utvalget anser nødvendig for å utføre sine oppgaver. 

Kontrollutvalget skal vurdere om styrets medlemmer styrer og forvalter foreningens midler og øvrige 
ressurser forsvarlig og i samsvar med anerkjent forretningsskikk og i overensstemmelse med foreningens 
vedtekter. 
 
Kontrollutvalget skal vurdere om styret gjennomfører Årsmøtets vedtak og følger opp dets henstillinger. 

 

 

Kontrollutvalgets medlemmer 
Kontrollutvalget har bestått av følgende personer: 

• Rune Tønnessen (leder) 

• Kristine Pollen Briså (medlem) 
 

• Espen Kuhle (vara) 

• Hans Jakob Prytz (vara) 
 

 

 

Kristine Pollen Briså   Bærum, 19.02.2024  Rune Tønnessen                             
(Medlem)        (Leder) 

 

_____Kristine Pollen Briså_____                                                                    ____Rune Tønnessen_____________ 

 


